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Kommunfullmäktige   2021-05-10
Interpellation om framtida planer kring norra folkparken

Norra folkparken i Handen huserar just nu ett andningsutrymme av natur samt den mycket
omtyckta Handen museum och smedja. Vi vet att detaljplanearbetet pausades under en
längre period sedan planuppdraget 2018, men har nu nyligen startat upp igen såsom ett
prioriterat projekt. Ett samrådsförslag kommer under året att jobbas fram. Vi i Vänsterpartiet
ser först och främst problemet med att det är privata företag som ska ha hand om byggandet
istället för att det sker via demokratiska makter. Men idag vill vi prata om Handen museum
och smedja. Vi är oroliga att Handens museum och smedja kommer att köras över. Så som
styret gjorde med ungdomarna och deras fritidsgårdar, eller Jordbroborna och deras
kulturhus. Som en demokrati så måste vi inkludera de som påverkas av besluten i besluten
medan de görs. Inte bara ha en dialog därefter.

Jag vill därför ställa följande frågor till stadsbyggnadsnämndens ordförande::

1. Vad är tidsplanen för den nya detaljplanen och möjlig utförsäljningen av marken för
norra folkparken?

2. Är planerna samma om att bygga en förskola och bostäder? Kommer förskolan i så
fall vara demokratiskt kommunalt ägd eller kommer det vara privat styrt?

3. Kan vi få ett löfte från dig att Handens museum och smedja ska inkluderas i samtalen
och planerna för Norra folkparken?

4. Kan vi få ett löfte från dig att Handens museum och smedja kommer få vara kvar där
den står?

5. OM NEj, kan vi få ett löfte om att de i så fall ska ha en fullt fungerande smedja att
arbeta på INNAN den gamla rivs?

William Friström (V)


